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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mennyit költött reklámra a ,Parlagfűmentes Magyarországért" Tárcaközi Bizottság?"
címmel a Házszabály 91 . § (1) és (2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyájtani Gráf
József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem tájékoztasson arról, hogy mennyit költött a parlagfű elleni fellépéssel kapcsolatos
médiakampányra, reklámokra a ,Parlagfűmentes Magyarországért" Tárcaközi Bizottság
2006-ban és hogyan alakulnak ezek a kiadások 2007-ben .

Várom Miniszter Úr válaszát!

Budapest, 2007 . július
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Írásbeli kérdés

dr. Áder János
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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